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Verslag

e Stas heeft positief gesprek gehad met minJenV over de teksten op RO over de avondklok en

mensen met psychisme klachten. De tekst op RO is evenwel nog de oude. Stas neemt contact

op met betrokken DG en minJenV. Er is geen duidelijk beeld over de vraag of de tekst die er

nu staat leidt tot problemen in de praktijk.
e Stas heeft net call gehad met 0.a. MVWS over flankerend beleid. Is sprake van een pakket ter

waarde van 200 min. o.a. over mentale druk. Dak- en thuislozen dreigen bij een lager budget
buiten de boot te vallen. Dat is wat de stas betreft onwenselijk. De geclaimde 24 min. moeten

beter onderbouwd worden, 0.a. om het verschil met de meerkostenregeling helder te maken.

Hij vraagt DMO daar alert op te zijn. Morgen wordt een tweede concept van de brief besproken
alvorens deze vrijdag in MCC wordt geagendeerd.
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=r de stas benaderd over een noodverordening in Breda. DMO heet

reda gesproken. Zij geven aan dat er geen sprake is van boetes, dak- en thuislozen in de cel

gooien, etc. en dat de verordening met de beste bedoelingen is ingevoerd. Dat roept echter de

vraag op waarom er dan een noodverordening is afgekondigd. De gemeenteraad (SP) heeft al

vragen gesteld over de noodverordening. DMO bespreekt de situatie met WJZ.

+ Na aanpassing van de vaccinatiestrategie loopt nog maar 1 RIBW parallel mee met de

intramurale ggz. RIVM en PDC kijken samen met DMO of de rest in de ggd-route kan worden

meegenomen. Dit 0.a. omdat BW-instellingen geen beschikking hebben over een

instellingsarts. Dan zouden er ruimere tijdslots gereserveerd kunnen worden. DGV en RIVM

moeten hier nog akkoord mee gaan. Het zou hoe dan ook een vertraging in het schema

betekenen. Valente is op de hoogte. RIVM heeft aangegeven dat de route via de huisarts niet

haalbaar is. IG] geeft aan dat dit spoor om verschillende redenen de voorkeur zou kunnen

hebben en gaat alsnog na of dit niet een mogelijkheid is. DMO en IG] houden hierover contact.

e Jeugd werkt aan de brief over flankerend beleid. Voor 600 medewerkers in de crisis jeugdggz
probeert jeugd prioriteit te organiseren in de vaccinatiestrategie.

+ IG] werkt op dit moment vooral aan het organiseren van testen en het vervoeren van vaccins.

+ DG-Covid werkt ook aan de brief over flankerend beleid die vanavond moet worden afgerond.
Stas onderschrijft de opmerking van MVWS dat bij het Jeugdpakket meer met concrete

voorbeelden gewerkt moet worden in de tekst. Er wordt gewerkt aan een vervolg op de

afspraak met externen over handelingsperspectief voor de Jeugd met deelname van andere

BWP (OCW en SZW). Stas haakt graag opnieuw aan als dit past in zijn agenda.
+ Stas zat bij WNL over winterse weeromstandigheden en daklozen. Hij kreeg ook de kans om

het bredere daklozen beleid uiteen te zetten.

+ RTL besteedt vanavond aandacht aan jongeren en mentale gezondheid n.a.v. de

Catshuisstukken van afgelopen maandag.
+ Jeugd heeft uitvraag gedaan bij de jeugdzorgregio’s over eventuele knelpunten in

crisiscapaciteit in de jeugd-ggz. De uitkomsten zijn nog niet binnen en worden onafhankelijk
van de brief over flankerend beleid gepresenteerd. Het wordt wel meegenomen in het bredere

jeugdplan voor middellange en lange termijn. In de brief over flankerend beleid wordt een

verwijzing opgenomen over dit plan waar wel de zorg/hulp in wordt meegenomen.


